
Sodeca allarga tres anys m�s la seva implantaci� a Ripoll

El primer que es far� �s un centre tecnol�gic de sistemes dÕextracci� de fums.

Els terrenys que Sodeca va adquirir al pol鱈gon La

Barricona de Ripoll, tenen 14.000 metres quadrats

Foto: Jordi Puig.

LÕempresa Sodeca, amb seu a Sant Quirze de Besora, ha demanat

una pr�rroga de tres anys m�s, a par tir del 2016, per fer la inversi�

que tenen prevista al pol�gon La Barricona de Ripoll. Aix� ho va

aprovar el ple municipal de dimar ts. LÕalcalde, Jordi Munell, va

anunciar que una par t dÕaquest projecte ja est� molt avan�at : �Es

tracta dÕun centre tecnol�gic dÕinvestigaci� i demostraci� de

sistemes dÕextracci� de fum, que �s precisament el seu for t�.

Munell va detallar que aquest �laboratori� seria un espai

�pr�cticament �nic a Catalunya i a lÕEstat�, on es farien proves,

demostracions o f ins i tot formaci� i, per tant, �per nosaltres �s

un projecte que ens engresca molt�. LÕalcalde va dir que aquesta

ser� la primera fase de la inversi� de lÕempresa osonenca a La Barricona. Tot i la bona not�cia dÕaquest centre

tecnol�gic, la realitat �s que la inversi� i implantaci� de Sodeca a Ripoll es torna a retardar. LÕempresa ha

demanat una pr�rroga de tres anys m�s per comen�ar el seu projecte a Ripoll, en previsi� que el desembre del

2015 seÕls acaba el termini dels cinc anys que tenien per inver tir segons lÕacord al qual van arribar amb

lÕAjuntament de Ripoll. Munell va explicar que per concedir aquest nou termini es van tenir en compte diversos

factors.

Primer, que just despr�s que Sodeca adquir�s el terreny de 14.000 metres quadrats de La Barricona �va arribar

una crisi econ�mica mundial� i que el plantejament de lÕempresa va ser el de lÕadquisici� estrat�gica

dÕempreses. Un segon factor respon a �temes administratius�, ja que hi va haver un defecte de forma en

lÕescriptura dels terrenys que no sÕha pogut resoldre del tot f ins al juliol dÕaquest any. Per �ltim, Munell apuntava

que �tres anys tampoc �s un termini de temps desmesurat�.

De tota manera, lÕalcalde va assegurar que Sodeca ja ha comen�at a treballar en el projecte dÕimplantaci� a

Ripoll, �per� tenint en compte que es tracta dÕun terreny de 14.000 metres quadrats, no ser� una cosa r�pida i

ha dÕestar molt elaborat�.
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